
Protok61 Nr 3/2011 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 22 marca 2011 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 16.00 

Lista obecnosci i porz<ldek obrad stanowi<l zal<lcznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 
I.Burmistrz Toszka Pan Grzegorz Kupczyk 
2.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska 
3. Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
4.Dyrektor Centrum Kultury Pani Joanna Karweta 
5.Kierownik Dziaru Bibliotek Pani Anna Kania 
6.Dyrektor Przedszkola w Toszku Pani GraZyna Myszak 
7.Mieszkancy 
Przewodnicz<lcy Komisji Pan Adam Konieczny powital zebranych i przedstawH 

projekt porz<ldku posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji jednoglosnie przyj~li proponowany porz<ldek obrad. 


Ad.1 
II Projekt uchwaly w sprawie : okreslenia trybu i szczegolowych kryteriow 

oceny wnioskow 0 realizacj~ zadania publicznego w ramach inicjatywy 
lokalnej 

Sekretarz Gminy poinformowala, ze w/w projekt zostal przez radnych 
przeanalizowany , propozycje zmian zostaly naniesione , projekt na Sesji zostal 
zatwierdzony do konsultacji.Konsultacje byly przeprowadzone w terminie 
od 1- 14 marca br .Nie wplyn~la zadna opinia dot. projektu w/w uchwaly. 
21 Projekt uchwaly w sprawie : okreslenia wymagan jakie powinien spelnic 

przedsi~biorca ubiegaj<lcy si~ 0 uzyskanie zezwolenia w zakresie odbierania 
odpadow komunalnych od wlascicieli nieruchomosci , opro.zniania 
zbiomikow bezodplywowych i transportu nieczystosci cieklych , prowadzenia 
ochrony przed bezdomnymi zwierz~tami , prowadzenia schroniska dla 
bezdomnych zwierz<lt oraz prowadzenia grzebowisk i spalami zwlok 
zwierz~cych i ich cz~sci. 
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Podobnie jak wczesniejsza uchwala projekt tej uchwaly jest po konsultacji. 

Nie wplyn~la zadna opinia dotycz~ca projektu w/w uchwaly. 

3/ Projekt uchwaly w sprawie : wyrazenia zgody na wyodr~bnienie w budzecie 


gminy na 2012 r. funduszu soleckiego. 
Skarbnik Gminy poinformowala , ze zgodnie z art. 1 ustawy 0 funduszu 
soleckim Rada w terminie do dnia 31 marca br podejmuje uchwal~ 0 wyrazeniu 
zgody, albo nie wyrazeniu zgody na utworzenie funduszu soleckiego w 
nast~pnym roku budzetowym.Przygotowany projekt m6wi 0 wyrazeniu zgody 
na wyodr~bnienie srodk6w stanowi~cych fundusz solecki w budzecie Gminy na 
rok 2012. 
Czlonkowie Komisji nie wniesli uwag do przygotowanego projektu uchwaly. 
4/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Skarbnik Gminy poinformowala , ze budzecie Gminy na rok 2011 zapisano 
wolne srodki w wysokosci 1.440.000 zl.Po rozliczeniu roku 2010 okazalo si~, 
ze wolne srodki s~mniejsze 0 605.000 zl.W zwi~zku z powyzszym aby 
zachowac r6wnowag~ budzetow~ przygotowano projekt uchwaly zmniejszaj~cy 
wydatki w dzialach : 
- 750Administracja : rozdz. 75023- urz~dy gmin 0 kwot~ 81.932 zl 
- 801 Oswiata i Wychowanie : rozdz.80 1 0 1- szkoly podstawowe 0 kwot~ 

79.852 zl; rozdz. 80103 - oddzialy przedszkole w SP 0 kwot~ 2.800 zl; 
rozdz. 80104 - Przedszkola 0 kwot~ 6.500 zl; Gimnazja 0 kwot~ 25.285 zl; 
rozdz. 80113 - dowozenie uczni6w do szk6l 0 kwot~ 16.000 zl 

- 852 Pomoc Spoleczna : rozdz. 85205 - zadania w zakresie przeciwdzialania 
przemocy w rodzinie 0 kwot~ 4.000 zl ; rozdz. 85219 - osrodki pomocy 
spolecznej 0 kwot~ 18.020 zl 

- 900 Gospodarka komunalna i ochrona srodowiska : rozdz. 90095 - pozostala 
dzialalnosc / doplata do taryf / 0 kwot~ 200.000 zl 

- zwi~kszono dochody w Dz. 758 0 wi~ksz~ od zakladanej cz~sci oswiatowej 
subwencji og61nej 0 kwot~ 134.611 zl 

- zmniejszono rozchody / splata p0Zyczek i kredyt6w / 0 kwot~ 36.000 zl 
Po podsumowaniu otrzymany kwot~ 605.000 zl 
Radny Tadeusz Inglot stwierdzil , iz jest zaniepokojony proponowanymi 
ci~ciami w oswiacie gdyz b~d~ one mialy wplyw na ograniczenie oferty jak~ 
szkola obecnie proponuje mlodziezy. 
5/ Projekt uchwaly w sprawie ; zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Toszek na lata 2011 - 2017 
Skarbnik Gminy poinformowala, ze w/w projekt stanowi konsekwencje 
wczesniej przedstawionego projektu uchwaly w sprawie : zmian w budzecie 
Gminy Toszek na rok 2011 

Sekretarz Gminy poinformowala, ze w dniu dzisiejszym radni dostali do 
zapoznanie si~ projekt uchwaly w sprawie : ustalenia trybu konsultacji 

http:rozdz.80
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z mieszkancami jednostek pomocniczych Gminy Toszek projektow uchwal 
Rady Miejskiej w Toszku w sprawie nadania statutow jednostkom 
pomocniczym Gminy Toszek.Projekt uchwaly b~dzie omawiany na kolejnych 
posiedzeniach Komisji , a nast~pnie na Sesji zatwierdzony do konsultacji. 

Ad.2 
Obecni na posiedzeniu Komisji rodzice dzieci ucz~szczaj'tcych do Przedszkola 
w Toszku / dot. 5 godz. pobytu / poruszyli nast~puj'tce sprawy : 
- rozwazenie mozliwosci utworzenia drugiej grupy dzieci "0" przy Szkole 

Podstawowej w Toszku - z uwagi na mozliwosc udzialu dzieci w lekcji 

religii oraz j~zyka niemieckiego / do czego dzieci nie maj't dost~pu w 

Przedszkolu / 


- brak mozliwosci zaplaty za udzial w zaj~ciach dodatkowych / Dyrektor 
twierdzi , ze nie rna takich mozliwosci , a jednoczesnie prowadzi 
sprzedaz prac wykonanych przez dzieci .Zdaniem radnego Kobiemika 
jezeli prowadzenie tego typu dzialalnosci nie precyzuje uchwala nie powinna 
ona miec miejsca , gdyz nie jest to dobry przyklad dla dzieci /. 
Rodzice zaapelowali ,aby przy tworzeniu nowego projektu uchwaly uj'te 
mozliwose doplat do zaj~e dodatkowych Jednoczesnie stan~li na stanowisku, 
ze sygnalizowana stawka 2,5 zl za 1 godzin~ pobytu dziecka w Przedszkolu 
/ powyzej 5 godz.l jest zbyt wysoka 

- zlego samopoczucia dzieci / tych dzieci , ktore przebywaj't w Przedszkolu 
5 godz. / , ktore nie mog't brae udzialu w balu przebierancow , 
w spotkaniu z Mikolajem , nie mog't ogl'tdae teatrzykow , brae udzialu w 
wycieczkach itp 

- zlej komunikacji pomi~dzy Dyrektorem Przedszkola , a rodzicami 
W podsumowaniu dyskusji Burmistrz Toszka poinformowal , ze popiera 
utworzenie drugiego oddzialu grupy "0" przy Szkole Podstawowej w Toszku 
warunek - musi bye 25 dzieci , a w zwi'tzku z tym iz jest to rowniez kwestia 
finansowe / ok. 15.000 zl / b~dzie prowadzil w tej sprawie rozmowy z Rad't 
Miejsk't. 
Przewodnicz'tcy Rady Miejskiej - czlonek Komisji Pan Ireneusz Kokoszka 
podkreslil ,ze radni wysluchali sporo zarzutow pod adresem Dyrektora 
Przedszkola i jednoczesnie wyrazil ubolewanie iz 0 w/w problemach Dyrektor 
Przedszkola nic nie wspomniala w trakcie wczesniejszego spotkania. 

Przewodnicz'tcy Komisji zaproponowal 5 min przerwy . 
Po przerwie : 

Ad.3 
Czlonkowie Komisji zapoznali si~ ze skarg't Pani Bozeny Jensz na dzialalnosc 
Dyrektora Przedszkola. 
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Na najblizszej Sesji Rady Miejskiej - Rada podejmie decyzj<t 0 sposobie jej 
rozpatrzenia. 

Ad.4 
Czlonkowie Komisji otrzymali materialy dotycz'lce : 

- danych Dzialu Bibliotek za rok 2010 

- analizy dzialalnosci Dzialu Bibliotek za rok 2010 

- Karty lokalowe i wyposazenia technicznego : filii bibliotecznej w Paczynie , 


filii bibliotecznej w Samowie , filii bibliotecznej w Ligocie Toszeckiej , filii 
bibliotecznej w Wilkowiczkach , punktu bibliotecznego w Pluzniczce oraz 
punktu bibliotecznego w Kotulinie 

Kierownik Dzialu Bibliotek pokr6tce om6wila w/w materialy. 

Przewodnicz'lcy Rady - czlonek Komisji Pan Ireneusz Kokoszka zaproponowal, 

aby radni po zapoznaniu si<t z przygotowanymi material ami przeanalizowali 

sens utrzymywania filii i punkt6w bibliotecznych i rozwazyli mozliwosc 

wprowadzenia zmian . 


Po wyczerpaniu porz'ldku obrad Przewodnicz'lcy Komisji Pan Adam Konieczny 

podzi<tkowal zebranym za udzial i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 18.10 


pro~owala Przewodnicz'lcy Komisji 

~ Do~ta Plecha Adam Konieczny 


